



**Jason Christie** – [jasonbchristie@gmail.com](mailto:jasonbchristie@gmail.com)

Jason is currently a Senior Advisor and one of the founding partners of VetStrategy, Canada's largest operator of veterinary clinics from coast to coast. Jason received a B.Comm from Queen's University and has an MBA from the Ivey School of Business at Western Ontario and played varsity tennis for both universities during his time there. Jason first picked up a tennis racquet at ten years old and that started a lifelong love for the game which has only gotten stronger in the four decades since. Jason has won six Canadian Masters national titles, has represented Canada many times at World Team events, and is a huge advocate for the health benefits and social community that are such a big part of Masters Tennis. He currently resides with his family in Toronto and is a member of the Granite Club where he is a regular on the tennis courts and promotes the sport at the club through tennis committee participation.

**Jason Christie** – [jasonbchristie@gmail.com](mailto:jasonbchristie@gmail.com)

Jason est actuellement conseiller principal et l'un des partenaires fondateurs de VetStrategy, le plus grand exploitant canadien de cliniques vétérinaires d'un océan à l'autre. Jason est titulaire d'un baccalauréat en commerce de l'Université Queen's et d'un MBA de l'Ivey School of Business de l'université Western Ontario, où il a joué au tennis pour les deux universités. C'est à l'âge de dix ans que Jason a tenu une raquette de tennis pour la première fois, ce qui a déclenché chez lui une passion pour ce sport qui n'a fait qu'augmenter au cours des quatre décennies qui se sont écoulées depuis. Jason a remporté six titres canadiens de tennis des maîtres, a représenté le Canada à de nombreuses reprises aux Championnats du monde par équipe, et un fervent défenseur des bienfaits pour la santé et de la communauté sociale qui font partie intégrante du tennis des maîtres. Il habite à Toronto avec sa famille. On peut le voir de façon assidue sur les courts du Granite Club où il fait la promotion du sport au sein du club en tant que membre du comité du tennis.